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Abstract (en)
The hairspring has a wound strip shaped to ensure a concentric development of hairspring and a zero force on pivots and on a fixing point during
rotation of less than 360 degrees of inner end relative to outer end in directions from a rest position, where the hairspring is formed from fragile and
crystalline materials and silicon. Stiffness of the strip gradually decreases beyond 360 degrees from a point located between the lower end and a
turn and from another point located between the outer end and a last turn, where the lowest stiffness is situated in a median part of the strip.

Abstract (fr)
Ce spiral plat pour balancier d'horlogerie comporte une lame enroulée et conformée pour assurer un développement sensiblement concentrique
du spiral et une force quasi nulle exercée sur les pivots et le point d'encastrement, lors d'une rotation inférieure à 360° de son extrémité interne par
rapport à son extrémité externe dans les deux sens à partir de sa position de repos. La rigidité de sa lame décroit de manière progressive et sur plus
de 360°, à partir de chacune de ses deux extrémités, la rigidité la plus faible se situant dans la partie médiane de ladite lame.
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